
Protokół Nr XXII/2019 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 28 listopada 2019 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego  

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A. 

 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 15.30 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 15 radnych. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i Sekretarz Gminy, 

dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy, prezesi spółek, radni Powiatu Olsztyńskiego, 

przewodniczący Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz 

zaproszeni goście. 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 99 do nr 113 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

4. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania rozwoju sportu 

w Gminie Dobre Miasto. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i 

zasad przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy, innych, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

szczegółowe kryteria i tryb przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobre Miasto do realizacji 

Programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" – edycja 2019-2020 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej                                   

nr 160515N - ul. Mickiewicza poprzez wyłączenie z użytkowania.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 

zabytkowego Pałacu w Zespole dworsko-pałacowym w Smolajnach.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkowym kościele p.w. Św. Mikołaja w Dobrym Mieście. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/209/2012 Rady Miejskiej                      

w Dobrym Mieście z dnia 13 września 2012 r. w sprawie przystąpienia do Programu 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego „Wieś Warmii, Mazur i 

Powiśla miejscem, w którym warto żyć …” oraz wytypowanie sołectw do 

uczestnictwa w Programie.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre Miasto               

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2020”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2013 Rady Miejskiej                 

w Dobrym Mieście z dnia 21 lutego 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Dobre Miasto 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drogach powiatowych oraz wojewódzkich na 

terenie Gminy Dobre Miasto. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany złącznika nr 3 do uchwały Nr V/37/2019 Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 17 stycznia 2019 roku w sprawie zatwierdzenia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019”.  

20. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia kontroli 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa stadionu miejskiego wraz                                           

z zagospodarowaniem przyległych terenów i infrastruktury technicznej przy ul. 

Olsztyńskiej w Dobrym Mieście”.  

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad. 
 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył XXII-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych i zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15  radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego zgłoszono następujące 

wnioski: 

 

Sekretarz Gminy Zenon Połocki wnioskował, aby pkt. 16. Podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre Miasto z Organizacjami Pozarządowymi na 

rok 2020” przesunąć w porządku obrad na pkt. 6, po zmianach w budżecie. 
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Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Barbachowska wnioskowała, aby pkt. 20. 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia kontroli zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa stadionu miejskiego wraz z zagospodarowaniem 

przyległych terenów i infrastruktury technicznej przy ul. Olsztyńskiej w Dobrym Mieście” 

zdjąć z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady wnioskował, aby do porządku obrad wprowadzić projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/77/2019 Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia                           

29 lipca 2019 r. w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze 

zmianami, w wyniku którego Rada przyjęła jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

Protokoły: 

- Nr XI z dnia 30 maja 2019 r. 

- Nr XII z dnia 27 czerwca 2019 r. 

- Nr XV z dnia 9 września 2019 r. 

- Nr XVI z dnia 17 września 2019 r. 

- Nr XVII z dnia 27 września 2019 r.  

 

były do wglądu w Referacie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy 

zainteresowani mogli zapoznać się z ich treścią. 

 

Do ww. protokołów nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie powyższych protokołów. 

 

Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie. 

 

Ad.4. Informacja o pracy burmistrza. 

 

Informację o pracy burmistrza między sesjami odczytał Sekretarz Gminy Zenon Połocki. 

Informacja obejmuje okres od 23.09.2019 r. do 22.11.2019 r. 

 

W tym miejscu nowy dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Dobrym Mieście 

Mariusz Kwas przedstawił program CKB na 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady zabierając głos zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania do 

przedstawionej informacji o pracy burmistrza między sesjami? 
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Radni poruszyli następujące sprawy: 

- funkcjonowanie świetlic wiejskich, 

- wycinka drzew przy drogach gminnych, powiatowych, wojewódzkich i krajowych, 

- akcja zima, 

- spotkanie z firmą Veolia odnośne przygotowania projektu porozumienia w sprawie przejęcia  

  sieci ciepłowniczej, 

- budowa PSZOK na terenie Dobrego Miasta, 

- opracowanie dokumentacji technicznej odnośnie poprawienia parkingu przy ul. Łużyckiej, 

- odłączenie gmin: Jonkowo i Dywity od Komisariatu Policji w Dobrym Mieście, 

- doświetlenie przejść dla pieszych, 

- remont nakładki, 

- budowa ścieżki rowerowej do Swobodna, 

- remont ul. Lotników, 

- osuwająca się skarpa przy moście w Głotowie, 

- osuwająca się skarpa w Barcikowie oraz naprawa mostu przy dawnej drodze nr 51, 

- ozdobienie miasta przed świętami, 

- zły stan dróg na terenach wiejskich łączących wsie, 

- brak inwestycji w projekcie budżetu na 2020 r. 

 

Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Skarbnik Gminy Anna 

Salmanowicz wraz z autopoprawką i wnioskami Pana Przewodniczącego Rady do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 r., aby z zaoszczędzonych środków 

finansowych – diety radnych, przeznaczyć:  

- kwotę 3.840,00 zł na wymianę żarówek na energooszczędne w Sołectwie Bzowiec, 

- kwotę 2.500,00 zł na transport – przewóz sportowców na  mecze (Klub DKS), 

- kwotę 4.700,00 zł dla Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście na zakup pomocy     

  dydaktycznych. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

 

- Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska 

- Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Konczalska. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre 

Miasto  z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2020”. 

Projekt uchwały przedstawiła i o mówiła, dokonując uzasadnienia Inspektor Referatu 

Rozwoju Lokalnego i Funduszy Europejskich Magdalena Herman-Więckowska. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym przystąpiono do przedstawienia opinii 

poszczególnych Komisji: 

 

- Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska 

- Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Konczalska. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poinformował, że burmistrz zadeklarował ze 

strony Urzędu oraz CKB pomoc dla Stowarzyszeń przy pisaniu wniosków i udzielaniu innej 

pomocy odnośnie funkcjonowania organizacji pozarządowych. 

 

Radni Wioletta Nowak i Kamil Tracewicz zapytali radcę prawnego, czy jest możliwość 

wprowadzania zmian do programu współpracy Gminy Dobre Miasto z Organizacjami 

Pozarządowymi w ciągu roku budżetowego. 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba odpowiadając na pytanie radnych poinformowała, że mogą 

być wprowadzane zmiany po przeprowadzeniu konsultacji społecznych. Zmiany mogą być 

merytoryczne i finansowe. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, czy organizacje zgłaszały, jakieś uwagi 

do tego programu? 

 

Inspektor Ref. FR Magdalena Herman-Więckowska odpowiadając na pytanie radnej 

poinformowała, że organizacje nie zgłaszały żadnych uwag. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre Miasto                    

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2020” – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Joanna Wasilewska. 



 6 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” większością głosów podjęła 

uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brał udziału radny Ryszard Janik). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania rozwoju 

sportu w Gminie Dobre Miasto. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Aneta Pawtel z pozytywną opinią Gminnej Rady Sportu. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

 

Komisja Budżetu oraz Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – nie zajęły stanowiska. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Sołtys Sołectwa Kosyń Stanisława Kriegs zabierając głos poruszyła temat dotyczący 

korzystania z sali sportowej w Szkole Podstawowej nr 3 w Dobrym Mieście informując, że 

wcześniej siedziba Klubu Karate była w szkole, a teraz sportowcy nie mają gdzie trenować. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Bożena Szóstek odpowiadając na pytanie p. sołtys 

poinformowała, że trener Klubu p. Litwin chciał salę na wyłączność, co jest niedopuszczalne, 

dlatego współpraca została zakończona. 

 

Radni w tym miejscu zastanawiali się, gdzie Klub Karate mógłby trenować, proponując sale                      

w  budynkach: OTL, Stodole Kultury lub Oborze. 

 

Kierownik MOPS Monika Ćwiek ustosunkowując się do powyższego tematu poinformowała, 

że w budynku OTL znajduje się Dzienny Dom Senior +, świetlica opiekuńczo-wychowawcza, 

koło emerytów i rencistów i są realizowane różne projekty, np. kursy zawodowe, więc nie ma 

już miejsca dla klubu sportowego. 

Jeśli chodzi o budynek Obory to znajduje się tam świetlica młodzieżowa i są prowadzone 

różne zajęcia. Ponadto budynek ten został wyremontowany i przeznaczony na inne cele. 

 

Następnie radni: Mariusz Borek, Kamil Tracewicz, Anna Barbachowska i Joanna Wasilewska 

dyskutowali na temat podziału środków finansowych dla klubów sportowych oraz na temat 

funkcjonowania powyższych klubów.  

 

Pani Mecenas Kamila Warcaba zabierając głos poinformowała, że międzyczasie zmieniła się 

ustawa i obecnie w ustawie nie ma pojęcia „klub sportowy” tylko sam „sport”, czyli 

uprawianie sportu, osiąganie wyników sportowych, udział w zawodach, itp. W powyższym 

projekcie uchwały zostało poprawione wszystko to, co było kwestionowane przez wojewodę 

w innych gminach, ale tak do końca nie wiadomo, co nowego może zakwestionować 

wojewoda. Także uchwała może być częściowo uchylona. 
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Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos zgłosiła wniosek, aby zmienić nazwę tytułu 

uchwały dodając słowa: „wspierania finansowego”. 

 

Pani Mecenas odnosząc się do zgłoszonego przez radną wniosku powiedziała, że zmiana nie 

jest konieczna, jeżeli chodzi o sam tytuł ponieważ „wspieranie finansowe” znajduje się                    

w treści uchwały. Ale nie ma żadnych przeciwwskazań, aby taką zmianę wprowadzić do 

tytułu projektu uchwały.    

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania 

zgłoszonego wniosku oraz projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

większością głosów, przy 10 głosach „za”, 4 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowego wspierania 

rozwoju sportu w Gminie Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 12 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” większością głosów podjęła uchwałę. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i 

zasad przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy, innych, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

szczegółowe kryteria i tryb przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Kierownik Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i zasad 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, innych, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, szczegółowe kryteria i tryb 

przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 11 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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(w głosowaniu nie brali udziału radni: Ryszard Janik, Jerzy Pakisz i Mirosław Zadroga, 

którzy wyszli z obrad Rady). 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobre Miasto do realizacji 

Programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" – edycja 2019-2020 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrym Mieście Monika Ćwiek. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobre Miasto do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" – edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 11 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brali udziału radni: Ryszard Janik, Jerzy Pakisz i Mirosław Zadroga, 

którzy wyszli z obrad Rady). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrym Mieście Monika Ćwiek. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 11 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  
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(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brali udziału radni: Ryszard Janik, Jerzy Pakisz i Mirosław Zadroga, 

którzy wyszli z obrad Rady). 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej                                   

nr 160515N - ul. Mickiewicza poprzez wyłączenie z użytkowania.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym przystąpiono do przedstawienia opinii 

poszczególnych Komisji: 

 

- Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska 

- Negatywną opinię Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i Porządku 

Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek. 

- Negatywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Konczalska. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii części drogi gminnej                                   

nr 160515N - ul. Mickiewicza poprzez wyłączenie z użytkowania – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 4 głosach „za”, 7 głosach „przeciwnych” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

większością głosów odrzuciła i nie podjęła uchwały. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 

zabytkowego Pałacu w Zespole dworsko-pałacowym w Smolajnach.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 
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zabytkowego Pałacu w Zespole dworsko-pałacowym w Smolajnach – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkowym kościele p.w. Św. Mikołaja w Dobrym Mieście. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał, czy w budżecie gminy znajdą się 

dodatkowe pieniądze na remont dachu kościoła Św. Mikołaja w Dobrym Mieście? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnego poinformowała, że w budżecie nie ma 

zapisanych środków finansowych na to zadanie i nie mamy innych wolnych środków. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkowym kościele p.w. Św. Mikołaja w Dobrym Mieście – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński informując, że jest to droga publiczna- 

dojazdowa do wydzielonych działek przeznaczonych pod zabudowę mieszkalno-usługową                  

w zabudowie szeregowej w rejonie ulic: Grudziądzka i Łużycka. Powyższa droga otrzymuje 

nazwę „Pogodna”. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos powiedział, że skoro są tam ulice o nazwach 

Grudziądzka i Łużycka to ta droga mogłaby się nazywać np. Ostródzka, bo Pogodna w tym 

miejscu jakoś nie pasuje. Radny poinformował, że nie zgłasza wniosku w tej sprawie. 

 



 11 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna Włodarska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński informując, że jest to droga publiczna- 

dojazdowa do wydzielonych działek przeznaczonych pod zabudowę mieszkalno-usługową                  

w zabudowie szeregowej w rejonie ulic: Grudziądzka i Łużycka. Powyższa droga otrzymuje 

nazwę „Łąkowa”. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Dobrym Mieście – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna Włodarska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/209/2012 Rady Miejskiej                      

w Dobrym Mieście z dnia 13 września 2012 r. w sprawie przystąpienia do Programu 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 

miejscem, w którym warto żyć …” oraz wytypowanie sołectw do uczestnictwa                              

w Programie.   

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Rozwoju Lokalnego i Funduszy Europejskich Łukasz Walerowski. 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/209/2012 Rady Miejskiej                      

w Dobrym Mieście z dnia 13 września 2012 r. w sprawie przystąpienia do Programu 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 

miejscem, w którym warto żyć …” oraz wytypowanie sołectw do uczestnictwa                              

w Programie – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2013 Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 21 lutego 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Dobre Miasto 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Rozwoju Lokalnego i Funduszy Europejskich Łukasz Walerowski. 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/261/2013 Rady Miejskiej                       

w Dobrym Mieście z dnia 21 lutego 2013 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Dobre Miasto 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drogach powiatowych oraz wojewódzkich na 

terenie Gminy Dobre Miasto. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu 

Rozwoju Lokalnego i Funduszy Europejskich Łukasz Walerowski. 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych usytuowanych przy drogach powiatowych oraz wojewódzkich na 

terenie Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Katarzyny 

Włodarska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 



 13 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany złącznika nr 3 do uchwały Nr V/37/2019 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 17 stycznia 2019 roku w sprawie 

zatwierdzenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019”.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki. 

 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany złącznika nr 3 do uchwały Nr V/37/2019 Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 17 stycznia 2019 roku w sprawie zatwierdzenia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019” – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 

 

Ad.20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/77/2019 Rady Miejskiej                        

w Dobrym Mieście z dnia 29 lipca 2019 r. w sprawie zlecenia kontroli Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Anna Barbachowska informując, że Komisja wnioskuje o przesunięcie terminu 

zakończenia kontroli zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa stadionu miejskiego wraz                                           

z zagospodarowaniem przyległych terenów i infrastruktury technicznej przy ul. Olsztyńskiej 

w Dobrym Mieście” do końca grudnia 2019 r., z uwagi na to, że pojawiły się nowe 

okoliczności, które trzeba dokładniej sprawdzić. 

Opinie Komisji – pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/77/2019 Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście z dnia 29 lipca 2019 r. w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna Włodarska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecna radna Wioletta Nowak). 
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Ad.21. Wolne wnioski. 

 

Radna Joanna Wasilewska odczytała pismo Przewodniczącej Osiedla Śródmieście                              

w sprawie remontu schodów przy tzw. Domu Stażysty.  

 

Radna Anna Barbachowska podziękowała dla p. burmistrza za to, że projekty uchwał 

udostępniane są na BIP na 7 dni przed sesją, ale szkoda że bez uzasadnień. 

 

Sekretarz Gminy Zenon Połocki poinformował, że uzasadnienia do projektów uchwał jest to 

materiał roboczy dla radnych i nie ma obowiązku ich udostępniania. 

 

Następnie radna poprosiła, aby wspólne posiedzenia Komisji odbywały się tak jak obrady 

Rady w CKB i żeby były nagrywane tak, aby mieszkańcy mogli oglądać ich przebieg. 

 

Pan Sekretarz zabierając głos poinformował, że posiedzenia Komisji mogą być nagrywane, 

ale nie będzie transmisji na żywo, bo nie ma takiego obowiązku. 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Łańko poinformował, że wspólne posiedzenie Komisji 

Rady w sprawie zaopiniowania projektu budżetu na 2020 r. odbędzie się 10 grudnia o godz. 

14.00 w Urzędzie (sala narad). 

Natomiast sesja budżetowa odbędzie się 12 grudnia o godz. 9.00 w bibliotece. 

 

Sołtys Sołectwa Podleśna Janusz Plich zabierając głos zapytał o nagrywanie rozmów 

telefonicznych w Urzędzie. 

 

Sekretarz Gminy Zenon Połocki odpowiadając poinformował, że nagrywane są tylko 

rozmowy przychodzące, a nie wychodzące i są przechowywane przez 30 dni. 

 

Ad.22. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXII-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko         Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

           /-/ 

            Ryszard Łańko 

 

 
 

 

 


